
Verslag/actiepunten bestuurlijk overleg 28 juni 2018 st. OOP betreffende bestuursverslag en 

jaarrekening 2017. 

Aanwezig: Alan Bains ( directeur-bestuurder St. OOP), Marian van der Weele (wethouder Ouder 

Amstel), Inez Bruins (beleidsadviseur Diemen), Lydia ten Wolde (beleidsmedewerker Ouder-

Amstel). 

Afwezig: Jeroen Klaasse, wethouder Diemen. 

Tijdens het bestuurlijk overleg lopen we de nog openstaande vragen door. De gemeente Ouder-

Amstel stelt eerst haar vragen en daarna gemeente Diemen.  

Gemeente Ouder-Amstel 

Vraag: Kan inzichtelijk worden gemaakt hoe Florente structureel voor 2019 en verder de risico’s gaat 

onderbouwen? Is er een meerjarenplan? 

Antwoord: Dhr. Bains geeft aan dat er een schriftelijke toelichting komt op de vragen. Er is een 

meerjarenplan voor de risico’s en een meerjarenplan voor het onderhoud. Op één school na, hebben 

of krijgen de scholen allemaal nieuwbouw. Voor de Venser moet in 2021 nieuwbouw gerealiseerd 

worden. Verder heeft Radaradvies voor de komende 30 jaar onderhoudsplannen opgezet. Ten 

aanzien van de Venser doen we – buiten de wettelijke verplichtingen- geen verder groot onderhoud 

meer. De meerderjarige onderhoudsplannen zijn digitaal en worden gedeeld.  

Vraag: kunt u een toelichting geven over het verzuim (p.16)? 

Antwoord: Over verzuim kan dhr. Bains zeggen dat door de fusie er een uitvraag is gedaan bij 3 

organisaties voor het opmaken van een offerte waarin gevraagd wordt naar plan van aanpak voor 

verzuimbeleid. Op dit moment is stichting OOP erg tevreden over de Arbobutler. Maar is nog niet 

bekend welke organisatie het gaat doen.  

Vraag: welke maatregelen worden er genomen ter voorkoming van verzuim (p. 16)? 

Antwoord: dhr. Bains legt uit dat in dit geval het niet gaat om bijvoorbeeld werkdruk maar fysieke 

ernstige ziektes. Vooral oudere werknemers hebben meer risico’s op fysieke ziekten.  Maatregel is 

dus om te verjongen. Dhr. Bains vertelt dat ze jongere werknemers aantrekken door het bieden van 

voordelige secundaire arbeidsvoorwaarden zoals nascholing.  Van de OOP personeelsmensen zijn er 

nu 3 langdurig ziek, de andere zieken zijn inmiddels volledig afgekeurd. Kort verzuim komt bijna niet 

voor.  

Vraag: We zien dat het vermogen krimpt, hoe ziet dit er meerjarig uit voor de stichting Florente 

(p.20)?  

Antwoord: Dhr. Bains geeft aan dat hij dit gaat navragen.  

Vraag:  hoe staat het met de Venser (p.6)? 

Dhr. Bains geeft aan dat op 16 juli de inspectie weer langst komt en hij een terugkoppeling zal geven.  

Vraag: hoe zit het met de kinderen van statushouders? Kunnen zij straks wel terecht? 

Antwoord: dhr. Bains geeft aan dat hier goed naar wordt gekeken. Deze kinderen worden waar 

mogelijk in kleine klassen geplaatst met de juiste expertise. Bedoeling is dat ze straks naar de 

Kersenboom gaan.  

 



 

Gemeente Diemen 

Vraag: hoe zit het met de fouten m.b.t. de gewichtentelling (p.19)? 

Toelichting van dhr. Bain Elke 1e oktober wordt er geteld. De verschillende gewichten hangen af van 

de achtergrond van de kinderen/ouders.  In opdracht van het OCW is in 2014 een extra controle 

geweest bij scholen met een hoog schoolgewicht. Deze opdracht is uitgevoerd dor de accountants 

van Ernst & Young. Zij hebben gekeken of de inschrijfformulieren van 2013 klopten met de 

leerlingen. Hieruit bleek dat er 10 formulieren waren waarbij de kinderen een gewicht hadden van 

0.9 op het inschrijfformulier, maar geen ondertekende ouderverklaring. Ze telden als één. Het waren 

Ghanese kinderen en uit Burkina Faso die verhuisd waren naar London. Er was dus ook geen 

mogelijkheid meer om de ontbrekende ouderverklaring op te vragen. Er is vervolgens bezwaart 

aangetekend maar er moet toch betaald worden. In heel Nederland heeft dit schoolbesturen 32 

miljoen euro gekost. Iedereen tekenden dan ook protest aan. Het was dus wel aangegeven dat dit 

eraan zat te komen. Maar het bedrag werd pas in de kerstvakantie van 2017 bekend gemaakt. Het 

was niet uit te rekenen omdat je te maken hebt met meerdere factoren. Gewichtengeld, pam-budget 

en lumpsum. De invordering van het bedrag moet wel nog plaatsvinden. Invordering vindt pas eind 

2018 plaats. Dit gaat straks in tranchebedragen, 3 maanden lang 25.000 minder per keer. De 

accountant van St. OOP heeft er enige tijd over gedaan (tot mei) om te bepalen dat het in 2017 

geboekt moest worden. 

Een ander tekort is het vervangingsfonds. Dat is het tweede onderdeel dat in deze jaarrekening een 

negatief effect heeft gehad. Er is meer gedeclareerd vanwege de langdurig zieken, dan de 6,5 FTE 

zieken die ze dekken. Uiteindelijk wordt er verrekend. Dit komt neer op €25.000,- wat geboekt is in 

2017. 

Vraag: Hoe zit het met de administratie van de twee scholen in Noorderbreedte (p.8)? 

Antwoord: Van de financiering gaat 38% naar het Palet en 62% naar de Duif. Daarnaast krijgen ze 

allebei nog een vaste voet. De inspectie komt elk jaar tellen of de kinderen echt in de groepen zitten 

van de school waarop ze geregistreerd zijn. Maar je bestelt wel schriftjes en boekjes in het geheel 

voor de hele school. Dit maakt dat administratie soms lastiger te splitsen is. Dit leidt dus niet tot een 

afwijking van de begroting.  

Vraag: Er staat bovenschoolse intern begeleider, is dat het zelfde als de adviseur passend onderwijs 

(APO)? P.13. 

Antwoord: Nee, dat is hier niet hetzelfde. De APO wordt uitzorgmiddelen van samenwerkingsverband 

betaald en is onafhankelijk (p.13). 

Vraag: Hoe groot is het bedrag van de extra middelen werkdrukverlaging (p.19)? 

Antwoord: dhr. Bains geeft aan een overzicht te sturen.  

Vraag: wat is het verband tussen de rijksbijdrage personeel (Baten) en de personeelslasten FP scholen 

(Lasten) (p.23)? 

Antwoord: dhr. Bains licht toe: de jongere leraren kosten minder. Vandaar dat de stijging van de 

leerkrachtenkosten achterblijven bij de rijksbijdrage. Je ontvangt je rijksbijdrage op basis van 

meerdere componenten. Het is een gewogen gemiddelde.  Het verschil tussen leeftijd en diensttijd. 



Het brutosalaris is altijd gelijk, maar door leeftijd en diensttijd kan er verschil zitten in het 

nettosalaris.  

Overige opmerking over de continuïteitsparagraaf (p.22): 

Er moet een nieuwe continuïteitsparagraaf komen aan de hand van de nieuwe situatie van st. 

Florente. Dit is pas van belang bij de begroting 2019 en het jaarverslag 2018.  

 


